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Nr KAD,0057.5,2015

srrrawozdanie ze spotkań I}urmistrza w okresic

od dnia 10 czerwca 2015 roku clo 19 siernnia 2015 roku

|Y okresie międzysesyjnynt odbyłttm następujqce spotkania:

10.06 - spotkałam się w Urz,ędzie z grupą przcdszkolaków z Wilkowa Polskiego. 'lematem

spotkania była działalrlość l}urmislrza oraz zakres spraw rozpalrywanych prz,ezLJrząd,

l1.06 - uczestniczyłam w spotkaniu z młodzicżą z Grupy Teatralncj AIŁLI]KIN działającej

przy Centrurn Kultury w Grodzisku Wlkp. Celem spotkania było podziękowanic młodym

artystom zaudział w,.Święcic Pieczarki" oraz ustalenie dalszej współpracy,

- |2.06 - spotkanie z przedslawicielami firmy DKOS'|ANDAIłD w sprawic aglomeracji,

ustalenie harmonogranru działań i omówienie ol'erty na wykonarrie znriany aglomcracji.

- w godzinach wieczornyclr uczestnlczyłam w mcczu piłki noznej rozeglanym

porniędzy,,Pieczarką" a samorządowcami,

14.06 - na zaptoszenie Burmistrza Grodziska Wlkp. wzięłam udział w uroczystym otwarciu

IX Półmaratonu Słowaka w Grodzisku Wlkp,,

- uczestniczyłam w Motopikniku zorganizowanym przez LOK, który odbył się na

terenic Motostacji w Wielichowie,

- w tym samym ciniu spotkałam się przed, Urzędem z dziecmi pierwszokomunijnymi i

ich rodzicami uczestniczącymi w rodzinnym rajdzie rowcrowym. Spotkanie odbyło się z

udziałem policji, która przcka,zała dziecionr cennc wskaz<iwki o bezpicczeństwie w ruchu

drogowym, Była to równiez okazja do przekazania dzicciom elemcntów odblaskowyclr,

- ttczestniczyłam równiez w uroczystych obchodach 'Dnia Dziecka i Matki" . które

z.ostały zorganizowanę przez KGW i Rady Sołeckic wsi Prochy i Piotrowo Wielkie,

16.06 - uczestniczyłan w spotkaniu z Grodziską Grupą PAf ,,Profilaktyka ,dl'y", w której

czynnie działa młodzież ginrnaz.jalrra Zcspołu Szkół w Wiclichowic. W ramach spotkania

młodzież odegrała przedstawienie o tcnratyce prolilaktycznej i uzgodniono kwestię wylazdu

młodz,icży do Warszawy. Spotkanie odbyło się w Ccnlrum Kultury w Grodzisku Wlkp.,

17.06 - spotkanie z, czł<>nkaml 7,arz,ądu Gminnego Stowarzyszcnla Sołtysćlw w sprawie

kandydatów do miana Sołtysa Powiatu Grodziskiego,

- spotkanie z Dyrektorarni Przed,szkoli ,z, tcrcnu naszcj gminy. Onówicnie

l-unkcjonowania placówek i nlożliwości ubiegania się ośrodki zcwnętrz.nc na ręa|1zaclc ich

zadań,
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Wielichowo, dnia l9 sierprlia 20]5 roku



- SPotkanie z Przewodniczącyrn Sejmiku Wojewodztwa Wielkopolskiego p. Krzysztolbm

Paszykiem w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 37ż oraz uchwały w sprawie zmiany

aglomeracji dla Gminy Wielichowo,

18.06 * udział w Llroczystościach jubileuszowych par małzeńskiclr z 50, 60, 65-1etnim

stazem. Uroczystości odbyły się w Centrum Kultury w Wiclichowie, podczas których parom

rnałŻeńskim wręczono w imieniu Prezydcnta RP medalc za wielolctnie pożycic,

19.06 -udział w l{adzic Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z

o.o. w Wielichowie,

- udział w Zarządzie oraz Walnym Zebraniu Lokalr-rej Grupy Działania Leader.

Spotkarrie odbyło się w Bibliotece w Granowie,

- w tym samym dniu odwiedziłam pary małżeńskie z Proch i Zielęcina obchorlzącc

jubileusz, które ze względu na stan zdrowia nie mogły uczcstniczyć w uroczystościach w

Centrum Kultury,

21.06 - udział w Gminnych Zawodach Strażackich, którc odbyły się na stadionie w

wielichowie,

22.06 - udział w Jubileuszowej Konfcrencji WOKISS w Poznaniu - ,,25lat samorządności".

lJroczystości odbyły się na Politechnice Poznańskicj,

24.06 sPotkanie z firmą GEOMEL z Leszna w sprawie wykolrania kosztorysu

inwestorskiego na rekultywację składowisk w Łubnicy i Śniatach,

Ż5.06 * sPotkanie w Urzędzie z nallepszymi sportowcami zc szkoł porlstarvowych z tercnu

gminY igimnazjum, którzy w roku szkolnym ż014lż015 osiągnęli sukcesy sportowe w

r ożny ch dysc yp l irraclr,

- w tYm Samym dniu uczcstniczyłam w uroczystościach zakonczenia roku szkolnego

przcz absolwentów kl. ,,O" Szkoły Podstawowej w Wicliclrowie,

- odwiedziłam również nrieszkankę wsi Śniaty Panią Mańę Maćkowiak, która

obchodziła 90-te urodziny,

().h{il. 26.06 - uczestnic zyłam w zakonczeniu roku szkolnego 2014lż015 w Szkole Podstawowej w
l

Łubnicy. Gradowicach oraz Zcspoie Szkół w Wielichowic. W Szkolc Podstawowej w

Wilkowie Polskim reprezentowała mnic Pani Erva Kasperska Zaslępca Burmistrza.

p. il*}. 28.06 - uczestnic zyłam w festynie rodzinnym ,.Powitanie L,aIa" w Sniatach oraz w fesrynie
l .odzirlnyn-r zorganizorvanyn przęzl{adę Rodzicow Szkoły Poclstawrlwcj w Graclowicaclr,

29.06-03.07 - przebywałam na wyjeżdzie studyjnym w Niemczech i Austrii zorganizowanym

przez WOKISS dla nowo wybranych Wójtów i l]urmistrzów,
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09.07 - spotkałam się z Dyrektorem Powiatowe go Zarządu Dróg w sprawie budowy choclnika

na ul. Przemysłowej w Wilkowie Polskim, przejścia dla picszyclr na ul. Grodziskiej w

Wielichowie oraz etapu postępowania w ceiu uzyskania dofinansowania na przebudowę

drogi do Proch,

10.07 spotkanie w siedzibie w Czenrpirriu z Zarządcm i pracownikami Związku

Międzygminnego SELEKT w Czempiniu,

|2.07 - udział w zawodaclr drużyn OSP z tcrenu naszej gminy w strzelaniu sportowym o

puchar Bunnistrza. Zawody odbyły się na strzelnicy w Zdroju,

13.07-24.07 - przebywałanr na urlopie wypoczynkow}fr,

2Ż.07 - spotkałam się z projektantcm w cclu omówienia olcrty na wykonanie inwentaryz.acli i

projektu budowlanego Urzędu Miasta i Gminy,

24.07 - uczestniczyłam w uroczystościach .,Święta Policji", ktore odbyły się w Centrum

Kultury w Grodzisku Wlkp,,

2t].07 - odwiedziłam jubilata, mieszkańca Wielichowa Pana Stanisława ll'abisia, który

obchodził 90-te urodziny,

03.08 - spotkałam się Dyrektoreln KRIJSZGEO w sprawie lunkcjonowania i możliwości

rozwoju zakładu na terenie naszej gminy,

- w tym san'lym dniu podpisałam umowę z Centrum Medycznym KORMED Sp, z o.o.

z Robakowa na wynajem budynków po byłym przedszkoiu,

05.08 - spotkałam się z dziecmi biorącymi udział w akcji letnicj zorganlłowancj prz,ez,

Centrum Kultury w Wieliclrowie. Zajęcia odbywały się na staclionie z, udziałcm polioji, straży

p ożarnej oraz hi stor y cznej grupy rekonstrukc yj ncj,

06.08 - odbyłam spotkanie ze Starostą i Viccslarostą Grodziskim oraz Dyrektorem Szpitala.

Tcmatem spotkania była rozbudowa szpitala w Grodzisku Wlkp. oraz ręalizacja wspólnej

inwestycji ,,Przebudowy drogi z Wielichowa do Proch do granic gminy",

08.08 -udział w dożynkach wicjskich w Zieminic,

10.08 - odbyłam spotkanie z wykonawcą pianu gospodarki niskoemisyjnc.j dla Gminy

Wielichowo. Omówienie zasad współpracy i etapów postępowania,

- uczestniczyłam w spotkaniu z Sołtysern i l{adą Sołecką Wilkowa Polskiego.

Omówienie wstępnych propozycji do funduszu sołeckiego na 2016 oraz organtzacji dożynek

wiejskich,

l1.0ti , udział w spotkaniu w wojtami i burmistrzami powiatu grodziskiego w sprawic

funkcjonowania Urzędów Stanu Cywilnego,



0,p*,

- spotkanie z Sołtysem wsi Zielęcin w sprawie odbioru altany rekreacyjnej oraz

omówienie planow przedstawionych przez Sołtysa i członków Rady Sołeckiej mających być

sfinansowanych z funduszu sołeckiego 2016,

14.08 - spotkanie z Prezesem i członkami LOK Wielichowo w sprawie stanu prawnego

,,Motostacji" oraz współpracy z gminą w zakresie turystyki i rckreacji,

15.08 - udział w dożynkach wiejskich w Dębsku i Łubnicy,

18.08 -udział w Komisji wspólnej Rady Miejskiej Wielichowa.


